
Gemeente West Betuwe 

Beleidsmedewerker Sportzaken 

Ter attentie van de heer 

Kuipershof 2 

4191 KH Geldermalsen 

Meteren, 15 september 2023 

Voetbalvereniging MWV'58 

Achtersteweg 19 

4194 TH Meteren 

Kenmerk: westb.01/W/W/140923 

Betreft: Verzoek inzake aanleg kunstgrasveld 

Geachte heer van der Velden, 

In vervolg op ons contact en prettige gesprek d.d. 13 september 2023 dienen wij hierbij een officieel verzoek 

voor het omvormen van een natuurgrasveld naar kunstgrasveld op veld 2 van ons complex. 

Naam : Voetbalvereniging MVV'58 

Adres : Achtersteweg 19 4194 TH te Meteren 

Door de groei van het aantal leden, is de capaciteit van de velden en de accommodatie te klein om trainingen en 

wedstrijden goed te kunnen blijven faciliteren. 

Onze vereniging blijft groeien en telt dit seizoen 36 teams. Wij verwachten dat dit aantal, door de nieuwbouw op 

de Plantage te Meteren ‘verjonging” (toename van jonge gezinnen) van de Kalenberg, de komende jaren verder 

zal toenemen 

Na het plaatsen van extra kleedkamerunits, is nu ook de veldcapaciteit te klein voor met name de 

trainingsmomenten. 

Een berekening in de ‘tool’ van de KNVB geeft op dit moment een behoeftebepaling van 4 velden en 1,5 

trainingsvelden. 

De huidige 4 velden gebruiken wij voor trainingen en wedstrijden. Gelet op de rekentool is onze capaciteit op dit 

moment niet voldoende. Zeker niet wanneer we, ondanks strakke planningen, de bespelingsuren van de velden 

op jaarbasis afzetten tegen het aantal leden, trainingsuren en wedstrijduren. 

Wanneer er nog enkele teams bij komen, geeft de rekentool aan dat we een 5° veld nodig hebben. 

Als bilage bij deze brief treft u de betreffende rekentool aan 

Met name het aantal bespelingsuren is voor ons van groot belang; 

Op een kunstgrasveld kunnen we makkelijk 1.000 bespelingsuren per jaar inplannen, op het Wetra veld ( veld 4} 

tot 400 uren, maar op de normale natuurgrasvelden maximaal 250 uren (de norm) 

(geanonimiseerd)



Op dit moment worden de velden alleen al voor de trainingen (excl. wedstrijden) al ruim 450 uur per veld per 

jaar gebruikt. 

Om de speeluren te kunnen vergroten, en minder afhankelij t zijn van weersomstandigheden, is de wens om 1 

van de normale natuurgrasvelden om te vormen naar een kunstgras veld 

De wens is om veld 2, aansluitend op het bestaande kunstgrasveld, om te bouwen. Dit veld heeft de meeste 

“onderhoudszorgen”, is het minst droogteresistent en heeft het minste herstellend vermogen. 

Tegelijkertijd zouden de lichtmasten op veld 2 vervangen moeten worden. Deze zijn nu nog goedgekeurd tot 

2027. Wij hebben vorig jaar zelf al ledverlichting aangeschaft en laten installeren op alle velden. 

In het uitgebrachte “Meerjaren onderhouds-en renovatieplan 2022-2051" staat vermeld dat er bij MVV'58 voor 

veld 4 een mogelijke omvorming is gepland van natuurgras naar Kunstgras. 

Naast de reguliere veldbelasting, maakt scholengemeenschap de Lingeborgh' voor haar leerlingen gebruik van 

ons complex om buiten te sporten met haar leerlingen. Dit loopt vanaf de Voorjaarsvakantie tot aan de 

herfstvakantie voor 3 dagen per week 

MVV'58 neemt haar maatschappelijke verantwoordelijkheid serieus. Ons complex biedt in de avonden 

weekenden en met name vakanties voor lokale jeugd de mogelijkheid om recreatief een balletje te trappen. 

Naar de toekomst toe willen we als vereniging de mogelijkheid blijven bieden voor de jeugd (en volwassenen) in 

de regio te kunnen blijven sporten en hopen we dat we niet in een noodgedwongen 'ledenstop’ terechtkomen. 

We zijn ook reeds in gesprek met de gemeente en dorpshuis om een nieuwe accommodatie te gaan bouwen 

Multifunctioneel in de vorm van “Huis Meteren”, samen met het dorpshuis en meerdere verenigingen. 

De medewerking en bereidheid van de gemeente West Betuwe voor omvorming van het natuurgrasveld naar 

een kunstgrasveld zou voor ons een grote en goede stap zijn naar de toekomst en ons als vereniging helpen om 

de problemen qua veldcapaciteit en speeluren vooralsnog op te lossen. 

Uiteraard zijn wij ons bewust dat de gestelde ‘gebruiksvergoeding’ conform de Uniforme gebruiksovereenkomst 

aangepast zal moeten worden en dat dit voor ons als vereniging hogere jaarlijkse lasten met zich mee zal 

brengen 

Wij hopen op uw medewerking en zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur Voetbalvereniging MVV'58 

Voor vragen kunt u contact opnemen met: 

Bestuurslid MVV'58 

Telefoor 

€ n 

Bijlage: rekentool KNVB 
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